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Hancke, Henk Ghyselen, Sander Loones, Bart Pieters, Alain De Coster, Dominique Wolter 
Hofmans, Julie Paelinck, Dirk Decorte, Sam De Rechter, Sabelle Diatta, raadsleden

Joeri Stekelorum, algemeen directeur

Verontschuldigd: Benedicte Dalle, Patricia Vandenbroucke, Suze Bogaerts, Koen Ringoot, raadsleden

Afwezig: /

De voorzitter opent de vergadering om 19u26.

OPENBAAR
Goedkeuren notulen vorige zitting

1. GOEDKEUREN NOTULEN VAN DE RAADSZITTING VAN 31 MEI 2021

raadslid Wolter Hofmans zegt de notulen niet te zullen goedkeuren omdat de burgemeester heeft deelgenomen aan 
de bespreking van agendapunt 21 terwijl hij als vader van de eigenaar van de cinema een rechtstreeks belang 
heeft en dat er bij de behandeling van dit punt er nog geen schenkingsovereenkomst door de gemeenteraad was 
goedgekeurd, ze verwijst ook naar notulen van het college waar hij verontschuldigd was bij een punt over de 
cinema en ook over de klacht die zou worden ingediend wegens ongehoorde uitlatingen heeft zij niets verder meer 
vernomen, ze verwijst ten slotte naar haar mail aan alle raadsleden over haar standpunt

Met 20 stemmen voor (Charlotte Castelein, Stéphanie Anseeuw, Guido Decorte, Dorine Geersens, Dirk Dawyndt, 
Ivan Vancayseele, Luc Deltombe, Greta Delie, Elwin Van Herck, Greta Verhaeghe, Peter Hillewaere, Adelheid 
Hancke, Henk Ghyselen, Sander Loones, Bart Pieters, Alain De Coster, Julie Paelinck, Dirk Decorte, Sam De 
Rechter, Sabelle Diatta), 1 stem tegen (Dominique Wolter Hofmans)

mededelingen

2. MEDEDELINGEN DOOR DE BURGEMEESTER

De burgemeester dankt de mandatarissen en alle medewerkers die hebben bijgedragen tot het welslagen van de 
garnaalfeesten het afgelopen weekend; hij geeft toelichting over de COVID-toestand, waarbij het aantal 
besmettingen de laatste weken praktisch nihil is, maar er blijft waakzaamheid geboden en hij hoopt op een 
zorgeloze zomer 

raadslid Van Herck dankt het team van het vaccinatiecentrum en hij doet een oproep om bij officiële 
gelegenheden toch nog steeds een mondmasker te dragen als voorbeeldfunctie

3. BEKRACHTIGING VAN DE POLITIEVERORDENING VAN DE WAARNEMEND BURGEMEESTER VAN 8 JUNI 2021 TOT HET 

LATEN DOORGAAN VAN DE GEMEENTERAAD EN RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN ZOALS GEPLAND OP 28 

JUNI 2021 IN VIRTUELE ZITTING MET LIVE-STREAMING IN HET KADER VAN DE MAATREGELEN OM DE 

VERSPREIDING VAN HET CORONAVIRUS COVID-19 TE BEPERKEN

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
financiën

jaarrekening

4. JAARREKENING 2020 - VASTSTELLEN GEDEELTE GEMEENTE KOKSIJDE

raadslid Van Herck komt tussen op dit en de navolgende drie punten van de dagorde; hij verwijst naar een 
bespreking in de commissie; globaal verwijst hij naar de opmerkingen die gemaakt werden in december: de 
wandelapp waar op ingespeeld werd, afvalbeleid loopt goed, er is gewerkt rond extra inspanningen voor de 
scholen; er moet blijven geïnvesteerd worden om jeugd naar Koksijde te halen, er moet publiciteit gemaakt 
worden voor onze scholen; er mag nog meer gedaan worden voor de jeugd; er zijn ook werkpunten: de lokale 
economie, het relanceplan na corona moet concreter worden uitgewerkt; zijn fractie zal zich onthouden op deze 
vier agendapunten omdat er rekening wordt gehouden met de input van zijn fractie, maar dat bepaalde zaken 
beter kunnen; er moet wel opgelet worden met de stijgende schuldgraad

raadslid De Coster dankt voor de presentatie op de commissie; hij vindt het positief dat het gemeentelijk 
personeel niet op tijdelijk werkloosheid is geplaatst tijdens coronacrisis; hij stelt vast dat er nog geen 50% werd 
uitgegeven op het vlak van investeringen en vraagt of de cijfers voor 2021 wel realistisch zijn en of deze niet beter 
gespreid zouden worden; hij stelt vragen over de ventilatieplannen in de gemeentelijke infrastructuur; in het AGB 
vallen de stijgende personeelskosten op en vraagt of er hier geen precedent wordt gecreeërd bij de bevordering 
van de hoofdgreenkeeper; 
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raadslid Loones stelt dat in een begroting alles samen komt, hij vindt jammer dat op de raad geen presentatie 
komt voor de mensen thuis; het coronajaar maakt de begroting atypisch, er is veel geïnvesteerd in extra 
beschermingsmaterieel, in computers, een bedrag van 702.000 euro extra in het kader van corona, er zijn ook wel 
een aantal extra inkomsten ten belope van 540.000 euro; in de rekening valt het op dat een aantal investeringen 
vertraagd of niet werden uitgevoerd, van de 26 miljoen euro is er maar 12,7 miljoen van uitgegeven; er is dus een 
probleem met de opvolging van de eigen investeringsagenda; wat belastingen betreft, zijn deze niet gestegen 
maar zijn de ontvangsten wel gestegen door bijv. indexering van het KI; daarom stelt zijn fractie voor om de 
belastingverlaging voor toeristische logies structureel te behouden; het OCMW moet een blijvend aandachtspunt 
zijn omdat het aantal hulpaanvragen bijv. is gestegen; hij vindt het goed dat er voorzichtig is gebudgetteerd; hij 
stelt dat er wordt extra geïnvesteerd in de padelvelden en vraagt wanneer die padelvelden zullen aangelegd 
worden; hij stelt vast dat een aantal investeringen pas later zullen gebeuren, bijv. de Leopold II-laan, en vraagt of 
die planning haalbaar is; wat het AGB betreft valt op dat de inkomsten van het betalend parkeren, ondanks corona, 
niet zijn gedaald en dat er extra inkomsten zullen kunnen gegenereerd worden, voor een totaal bedrag van 
anderhalf miljoen euro; hij houdt daarom een pleidooi om van de parkeerbelasting geen extra toeristenbelasting te 
maken

de burgemeester stelt tevreden te zijn met de voorgelegde jaarrekening en geeft een toelichting van de gevolgen 
van corona bij de inkomsten en uitgaven; de indexering van het KI is belangrijk om het huidige personeelsbestand 
te kunnen behouden; hij wijst op het feit dat er geen enkele medewerker op tijdelijke werkloosheid werd gezet en 
dankt voor de flexibele inspanningen van alle personeelsleden; vrijgekomen werkingsmiddelen bij diensten werden 
gebruikt voor bestrijdingsmaatregelen in functie van corona; wat uitgestelde investeringen betreft wijst hij op tal 
van formaliteiten die tegenwoordig moeten vervuld worden vooraleer werken van start kunnen gaan, 
vergunningen, adviezen, procedures, enz.; de schuld stabiliseert zich; hij wijst op de investeringen die gebeuren op 
het vlak van de versnelde verledding van de openbare verlichting en op andere investeringen; hij geeft vervolgens 
een antwoord op de vragen in verband met de ventilatie, de situatie van de greenkeeper op de golf, en bij 
uitbreiding de moeilijkheid voor de invulling van andere functies in de gemeente; hij geeft de planning mee voor de 
heraanleg van de Nieuwpoortsteenweg; wat het parkeerbeleid van het AGB betreft stelt hij dat dit aanslaat, er is 
een vraag van inwoners zelf om het betalend parkeren uit te breiden; het padelveld is ingepland voor 2022, de 
Leopold II-laan is uitgesteld omwille van de werken in de Albert I-laan

raadslid Loones dankt voor het antwoord, hij stelt dat de schuld tegen 2024 zal stijgen, hij blijft bij de 
vaststelling dat een aantal geplande investeringen niet zijn doorgegaan terwijl de vragen bij de inwoners blijven 
komen wanneer een project zal uitgevoerd worden en het daarom aangewezen is om realistischer te plannen; wat 
het betalend parkeren betreft blijft hij bij de vaststelling dat er veel extra inkomsten zijn en vraagt om dit met een 
andere blik te bekijken

de burgemeester is fier op de werken in de Albert I-laan, die op zes maanden tijd werden uitgevoerd en hij stelt 
dat projecten altijd worden uitgevoerd zoals voorzien, zij het soms met vertraging, er zal blijvend geïnvesteerd 
worden in een mooi Koksijde

raadslid Van Herck stelt dat het belangrijk is om naar de bevolking toe duidelijk te communiceren over de 
planning, hij is blij dat er zal gekeken worden voor een overdekt padelterrein

Met 12 stemmen voor (Charlotte Castelein, Marc Vanden Bussche, Stéphanie Anseeuw, Guido Decorte, Dorine 
Geersens, Dirk Dawyndt, Ivan Vancayseele, Luc Deltombe, Greta Delie, Henk Ghyselen, Julie Paelinck, Sabelle 
Diatta), 10 onthoudingen (Elwin Van Herck, Greta Verhaeghe, Peter Hillewaere, Adelheid Hancke, Sander Loones, 
Bart Pieters, Alain De Coster, Dominique Wolter Hofmans, Dirk Decorte, Sam De Rechter)

5. JAARREKENING 2020 - GOEDKEUREN GEDEELTE OCMW ZOALS VASTGESTELD DOOR DE RAAD VOOR 

MAATSCHAPPELIJK WELZIJN EN DEFINITIEF VASTSTELLEN GEHELE JAARREKENING

Met 12 stemmen voor (Charlotte Castelein, Marc Vanden Bussche, Stéphanie Anseeuw, Guido Decorte, Dorine 
Geersens, Dirk Dawyndt, Ivan Vancayseele, Luc Deltombe, Greta Delie, Henk Ghyselen, Julie Paelinck, Sabelle 
Diatta), 10 onthoudingen (Elwin Van Herck, Greta Verhaeghe, Peter Hillewaere, Adelheid Hancke, Sander Loones, 
Bart Pieters, Alain De Coster, Dominique Wolter Hofmans, Dirk Decorte, Sam De Rechter)

meerjarenplan

6. MEERJARENPLAN 2020-2025 WIJZIGING NR. 3: VASTSTELLING GEDEELTE GEMEENTE KOKSIJDE

Met 12 stemmen voor (Charlotte Castelein, Marc Vanden Bussche, Stéphanie Anseeuw, Guido Decorte, Dorine 
Geersens, Dirk Dawyndt, Ivan Vancayseele, Luc Deltombe, Greta Delie, Henk Ghyselen, Julie Paelinck, Sabelle 
Diatta), 6 stemmen tegen (Greta Verhaeghe, Peter Hillewaere, Adelheid Hancke, Sander Loones, Dirk Decorte, 
Sam De Rechter), 4 onthoudingen (Elwin Van Herck, Bart Pieters, Alain De Coster, Dominique Wolter Hofmans)

7. MEERJARENPLAN 2020-2025 WIJZIGING NR. 3 : GOEDKEUREN GEDEELTE OCMW KOKSIJDE

Met 21 stemmen voor (Charlotte Castelein, Marc Vanden Bussche, Stéphanie Anseeuw, Guido Decorte, Dorine 
Geersens, Dirk Dawyndt, Ivan Vancayseele, Luc Deltombe, Greta Delie, Elwin Van Herck, Greta Verhaeghe, Peter 
Hillewaere, Adelheid Hancke, Henk Ghyselen, Sander Loones, Bart Pieters, Alain De Coster, Julie Paelinck, Dirk 
Decorte, Sam De Rechter, Sabelle Diatta), 1 onthouding (Dominique Wolter Hofmans)

gemeentelijke toelage

8. GOEDKEUREN NOMINATIEVE SUBSIDIES VERSIE 2 2021

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
belastingreglementen
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9. HERVASTSTELLEN RETRIBUTIE OP HET BETALEND PARKEREN

Met 12 stemmen voor (Charlotte Castelein, Marc Vanden Bussche, Stéphanie Anseeuw, Guido Decorte, Dorine 
Geersens, Dirk Dawyndt, Ivan Vancayseele, Luc Deltombe, Greta Delie, Henk Ghyselen, Julie Paelinck, Sabelle 
Diatta), 10 onthoudingen (Elwin Van Herck, Greta Verhaeghe, Peter Hillewaere, Adelheid Hancke, Sander Loones, 
Bart Pieters, Alain De Coster, Dominique Wolter Hofmans, Dirk Decorte, Sam De Rechter)

financiën AGB
jaarrekening AGB

10. ADVIES REKENINGEN 2020 AUTONOOM GEMEENTEBEDRIJF KOKSIJDE

Met 12 stemmen voor (Charlotte Castelein, Marc Vanden Bussche, Stéphanie Anseeuw, Guido Decorte, Dorine 
Geersens, Dirk Dawyndt, Ivan Vancayseele, Luc Deltombe, Greta Delie, Henk Ghyselen, Julie Paelinck, Sabelle 
Diatta), 10 onthoudingen (Elwin Van Herck, Greta Verhaeghe, Peter Hillewaere, Adelheid Hancke, Sander Loones, 
Bart Pieters, Alain De Coster, Dominique Wolter Hofmans, Dirk Decorte, Sam De Rechter)

meerjarenplan AGB

11. MEERJARENAANPASSING 2 VAN 2020-2025 VAN HET AUTONOOM GEMEENTEBEDRIJF KOKSIJDE

Met 12 stemmen voor (Charlotte Castelein, Marc Vanden Bussche, Stéphanie Anseeuw, Guido Decorte, Dorine 
Geersens, Dirk Dawyndt, Ivan Vancayseele, Luc Deltombe, Greta Delie, Henk Ghyselen, Julie Paelinck, Sabelle 
Diatta), 10 onthoudingen (Elwin Van Herck, Greta Verhaeghe, Peter Hillewaere, Adelheid Hancke, Sander Loones, 
Bart Pieters, Alain De Coster, Dominique Wolter Hofmans, Dirk Decorte, Sam De Rechter)

overheidsopdrachten
vaststellen voorwaarden en wijze van gunnen

12. LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE VAN DE OVERHEIDSOPDRACHT: PLAATSEN MODULAIRE GEBOUWEN 

GEMEENTELIJKE WERKPLAATSEN TE KOKSIJDE

de burgemeester wijst op de slechte toestand van de huidige gebouwen en het feit dat de verhuis naar de basis 
Koksijde op zich laat wachten, maar sanitaire en eetruimtes dringend zijn

raadslid De Coster vraagt of de accomodatie later kan verplaatst worden naar een andere locatie wat door de 
burgemeester wordt beaamd

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

13. LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE VAN DE OVERHEIDSOPDRACHT: VERNIEUWEN TOPLAGEN WEGEN IN HET 

MARIAPARK OOSTDUINKERKE

raadslid Pieters vraagt of dit is opgenomen in het meerjarenplan en stelt ook dat er heel wat andere wegen aan 
herstelling toe zijn

de burgemeester stelt dat dit opgenomen is in een algemene post voor herstellingen

raadslid Van Herck vraagt ook dergelijke dossiers in een commissie te bespreken

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

14. LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE VAN DE OVERHEIDSOPDRACHT: WEGENIS- EN RIOLERINGSWERKEN IN DE 

KERKSTRAAT

De burgemeester licht dit punt kort toe

raadslid Verhaeghe stelt vragen over de timing en over haar vragen over de fietssuggestiestrook en het 
rondpunt en vraagt wat met deze suggesties is gedaan

de burgemeester stelt om deze suggesties nog eens te zullen meenemen

raadslid De Coster hoopt dat de werken er snel zullen aankomen en zouden gestart worden in het najaar 2021 of 
voorjaar 2022, hij is de meerderheid dankbaar voor dit project, zijn fractie vraagt om wel een infomoment te 
voorzien voor de bewoners

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

15. LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE VAN DE OVERHEIDSOPDRACHT: GEMEENTELIJKE BASISSCHOOL 

KOKSIJDE: PLAATSEN VAN VENTILATIE IN DE KLASSEN VAN DE LAGERE AFDELING

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

16. LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE VAN DE OVERHEIDSOPDRACHT: GEMEENTE KOKSIJDE: HERAANLEG 

VOETPADEN EN AANPASSING FIETSPADEN LANGSHEEN GEWESTWEG N34 - ALBERT I LAAN

de burgemeester verwijst naar het lastenboek opgesteld door het studiebureau, het gaat over de laatste fase met 
een minimale hinder en de kers op de taart van deze werken

raadslid Van Herck vindt het goed dat de werken gefaseerd gebeuren en vraagt dat er duidelijk over zou 
gecommuniceerd worden; hij doet een oproep om de geschrapte parkeerplaatsen te compenseren op een andere 
plaats, hij vraagt ook om nog een infoavond te doen voor de handelaars, hij vraagt ook te voorzien in kabels voor 
laadpalen in de toekomst; er moeten ook lessen getrokken worden uit dit dossier en vraagt dat hetzelfde scenario 
zich niet zal herhalen voor Koksijde-bad en Sint-Idesbald
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de burgemeester antwoordt dat er voor de laatste twee dossiers al de nodige contacten werden gelegd en er een 
infoavond zal voorzien worden, wat de parkeerplaatsen betreft wil hij meer en meer voorrang geven aan fietsers 
en voetgangers

raadslid Van Herck vraagt om de visie in verband met parkeerplaatsen ook uit te leggen aan de handelaars en 
vraagt ook aandacht voor de shop-en-go-plaatsen

raadslid Loones verwijst naar eerdere discussies over dit project, hij stelt vast dat de werken voor Koksijde-bad 
niet in de begroting staan en vraagt welk project zal moeten sneuvelen voor dit project

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

17. LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE VAN DE OVERHEIDSOPDRACHT: AANKOOP HOOGWERKER GROENDIENST 

KOKSIJDE

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
patrimonium

18. AANKOOP GARAGES DORPSSTRAAT 24 OOSTDUINKERKE

de burgemeester motiveert de aankoop van deze twee garages en stelt dat er minstens één zal worden 
afgebroken om het comfort daar te verhogen

raadslid Loones vraagt om voldoende afscherming tussen deze weg en het domein van het Navigo te voorzien

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
overdracht

19. DEFINITIEVE AANVAARDING VAN DIVERSE SCHENKINGEN AAN DE GEMEENTE KOKSIJDE

schepen Geersens licht dit punt toe en stelt dat de gemeente steeds dankbaar is als mensen een schenking doen 
voor de gemeente en dit doen uit liefde voor de gemeente, mensen worden steeds uitgenodigd als bedanking, elke 
schenking is meer dan welkom, ze vindt andere insinuaties totaal aangepast

raadslid Wolter Hofmans stelt de manier waarop schenkingen afgehandeld worden aan de kaak, de 
gemeenteraad werd nooit geconsulteerd voor de schenking van de pooltafels, er dient eerst een nota te worden 
opgemaakt, het paard wordt achter de wagen gespannen; de kapel wordt omgevormd voor ander gebruik terwijl er 
nergens een bewijs van ontwijding is van de kerk en ze verwijst naar de voorwaarden van de afstand door de 
zusters Dominicanessen, 

schepen Geersens vindt het bijzonder onbeleefd van raadslid Wolter Hofmans om schenkingen op die manier in 
een slecht daglicht te stellen

raadslid Loones stelt dat elk jaar de schenkingen op de gemeenteraad worden geagendeerd, hij vindt het spijtig 
dat bij mensen de perceptie zou ontstaan dat schenkingen niet welkom zijn in Koksijde, en doet een oproep om dat 
te blijven doen

schepen Dawyndt stelt dat de essentie van het verhaal is dat er 27 jaar geleden geen archief was en er nu een 
grote verzameling is opgebouwd omdat mensen de gemeente kunnen vertrouwen, hij verwijst ook naar de ratio 
van het artikel, met name als er lasten aan een schenking zijn verbonden moet dit zeker aan de raad worden 
voorgelegd, hij hekelt het feit dat raadslid Wolter Hofmans het betrokken personeelslid heeft geïntimideerd in de 
betrokken snookerzaal

raadslid Van Herck wil een positieve noot laten luiden en doet een oproep dat schenkingen zouden blijven 
gebeuren, hij verwijst naar kledingbank Camino en andere initiatieven

raadslid Wolter Hofmans bedankt ook de schenkers, ze is niet akkoord met de snookers omwille van de locatie 
waar ze geplaatst zijn en ze vraagt om de schenking van de pooltafels afzonderlijk te behandelen

Met 20 stemmen voor (Charlotte Castelein, Stéphanie Anseeuw, Guido Decorte, Dorine Geersens, Dirk Dawyndt, 
Ivan Vancayseele, Luc Deltombe, Greta Delie, Elwin Van Herck, Greta Verhaeghe, Peter Hillewaere, Adelheid 
Hancke, Henk Ghyselen, Sander Loones, Bart Pieters, Alain De Coster, Julie Paelinck, Dirk Decorte, Sam De 
Rechter, Sabelle Diatta), 1 onthouding (Dominique Wolter Hofmans)

openbaar domein

20. ANNEX 1 ZEEDIJKCONCESSIE 2018-2026 - AGENTSCHAP MARITIEME DIENSTVERLENING EN KUST

raadslid Van Herck verwijst naar Knokke waar houten vloeren voor rolstoelen worden voorzien en vraagt om dit 
hier ook te bekijken

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

21. VOORLOPIGE AANVAARDING STRAATNAAM PELIKAANHOFSTRAAT

schepen Anseeuw licht de reden van de naamswijziging toe

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
overeenkomsten

samenwerkingsovereenkomsten

22. SAMENWERKINGSOVEREENKOMST TUSSEN GEMEENTE KOKSIJDE, STAD NIEUWPOORT, IWVA/AQUADUIN EN HET 

VLAAMS GEWEST (AGENTSCHAP WEGEN EN VERKEER WEST-VLAANDEREN) VOOR PROJECT (1) HERAANLEG VAN 
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DE KINDERLAAN (TUSSEN DE ZEEDIJK EN DE ALBERT I-LAAN) EN PROJECT (2) HERAANLEG VAN DE KINDERLAAN 

(GEWESTWEG N355) TUSSEN DE ALBERT I-LAAN EN DE SPREEUWENBERG/ELISALAAN

de burgemeester licht dit punt kort toe

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

23. SAMENWERKINGSOVEREENKOMST TUSSEN GEMEENTE KOKSIJDE EN VLAAMSE GEWEST VOOR DE WERKEN LANGS DE 

N34 ALBERT I LAAN OOSTDUINKERKE-BAD

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

24. OVEREENKOMST MET FLANDERS CLASSICS VOOR UCI WERELDBEKER CYCLOCROSS 2021

schepen Dawyndt geeft een toelichting bij dit punt en hoopt op een goede editie

raadslid De Coster stelt vragen in verband met de kostprijs zoals vermeld in het contract, in verband met het 
tickettingsysteem en vraagt of er korting voor Koksijdenaars en tweede verblijvers zal zijn, hij vraagt ook of de 
cijfers in het meerjarenplan nog kloppen

raadslid Loones stelt dit punt te zullen steunen en vraagt aandacht voor het feit dat de activiteit een meerwaarde 
moet zijn voor Koksijde en voor de lokale middenstand

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
nood en interventieplan

25. BNIP 'BELGIAN OPEN AEROBATIC CHAMPIONSHIP KOKSIJDE 2021'

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
politie

gemeentelijk aanvullend politiereglement - gemeentewegen

26. HERVASTSTELLING VAN HET GEMEENTELIJK AANVULLEND POLITIEREGLEMENT OP HET VERKEER - GEWESTWEGEN - 

KONINKLIJKE PRINSLAAN

raadslid Loones verwijst naar een eerdere vraag in verband met de overgang van fietsers

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

27. HERVASTSTELLING VAN HET GEMEENTELIJK AANVULLEND POLITIEREGLEMENT OP HET VERKEER - GEMEENTEWEGEN 

- PIERRE SORELLAAN

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

28. HERVASTSTELLING VAN HET GEMEENTELIJK AANVULLEND POLITIEREGLEMENT OP HET VERKEER - GEMEENTEWEGEN 

- DUINBERGENSTRAAT

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

29. HERVASTSTELLING VAN HET GEMEENTELIJK AANVULLEND POLITIEREGLEMENT OP HET VERKEER - GEMEENTEWEGEN 

- JAAKPAD

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
veiligheid en preventie

30. KENNISNAME VERLENGING STRATEGISCH VEILIGHEIDS- EN PREVENTIEPLAN 2021

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
onderwijs

basisonderwijs

31. SCHOOLREGLEMENT 2021 EN INFOBROCHURE VAN DE GEMEENTELIJKE BASISSCHOOL KOKSIJDE

schepen Van Hove licht dit en volgende punt toe

raadslid De Coster wijst op een aantal fouten in het reglement, bijv. voorzitter sportraad en jeugdraad; hij stelt 
ook vast dat er geen geregeld leerlingenvervoer meer is en vraagt wat de oplossing is voor kinderen die geen 
vervoer hebben waarop schepen Van Hove antwoordt dat er een oplossing wordt gezocht in overleg met het 
Sociaal Huis

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

32. SCHOOLREGLEMENT 2021 EN INFOBROCHURE VAN DE GEMEENTELIJKE BASISSCHOOL OOSTDUINKERKE

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
kunstonderwijs

33. WESTHOEK ACADEMIE KOKSIJDE (WAK) - GOEDKEUREN ACADEMIEREGLEMENT SCHOOLJAAR 2021-2022

raadslid De Coster verwijst naar schorsing van de lessen en terugbetaling van het inschrijvingsgeld en vermoed 
dat dit er ingeschreven werd door coronasituatie, hij vraagt of er voor het volgende jaar rekening kan gehouden 
worden met een aangepast bedrag

schepen Van Hove stelt dat er wel werd ingezet op afstandsonderwijs en de inschrijvingsgelden opgelegd zijn 
door hogere overheden
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Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

34. WESTHOEKACADEMIE (WAK) - GOEDKEUREN BESTEDING LESTIJDENPAKKET SCHOOLJAAR 2021-2022

schepen Van Hove licht dit punt inhoudelijk toe en vraagt ook delegatie naar het college en verwijst ook naar het 
project Kunstkuur als meerwaarde, hij stelt dat er ook zelf geïnvesteerd wordt door de gemeente in schooluren

raadslid Loones verwijst naar de samenwerkingsovereenkomsten met De Panne en Nieuwpoort en vraagt of die 
samenwerking niet eerder negatief dan positief is op het vlak van evolutie van inschrijvingen waarop schepen Van 
Hove antwoordt dat er een goede samenwerking is, waarop raadslid Loones vraagt om in de toekomst het aantal 
inschrijvingen per filiaal te bekijken

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

MONDELINGE VRAGEN

35. MONDELINGE VRAGEN

raadslid Hancke - kerkwegel Willibrordusputje

raadslid Hancke verwijst naar het bestaan van veldwegen, waaronder deze naar het Willisbrordusputje en vraagt 
om het comfort voor de gebruikers te verhogen en een zitbank te plaatsen, waarop de burgemeester bevestigt om 
een bank te plaatsen

raadslid Hillewaere - webcams en de privacy

raadslid Hillewaere vindt webcams een goede zaak maar er moet gewaakt worden over de privacy; de beelden van 
de camera's kunnen worden terug gespoeld tot middernacht; hij vraagt of dit kan in het kader van de privacy, hij 
zal dit ook agenderen op de politieraad maar meent dat hier ook op de gemeenteraad transparant over moet 
gecommuniceerd worden waarop de burgemeester antwoordt dat dit zal bekeken worden en hij is van mening dat 
respect voor de privacy hoog in het vaandel moet gevoerd worden

raadslid De Rechter - amfibieboot

de burgemeester stelt dat de vraag aan de eigenaar reeds werd gesteld wat er met de boot zou gebeuren, dat de 
vraag ongepast is omdat de eigenaar zelf moet beslissen wat er met de amfibieboot moet gebeuren en dit geen 
keuze van de gemeenteraad kan zijn; raadslid Pieters meent dat de gemeente hier het voortouw moet nemen

raadslid Pieters - omgeving Maartenoom en cinema

raadslid Pieters verwijst naar werken in het park en vraagt wat de plannen zijn met dit park gezien de slechte 
toestand van bijv. de banken, wat zijn de plannen met het stukje groen aan de cinema en met de braakliggende 
grond aan het politiekantoor; de bewoners van Maarten Oom vragen dat personeel van de politie hun wagen 
zouden parkeren op de nieuwe parking en vraagt wat er met de voorlopige brandtrap zal gebeuren aan Dunecluze 
en of dit wel veilig is; schepen Decorte antwoordt dat er voor het park een bosbeheerplan is opgesteld, maar 
achterhaald is en deze namiddag in het college werd beslist om dit plan aan te passen in functie van nieuwe 
mogelijkheden, er is ook ingeschreven voor het project Wonderwoud met natuurlijke spelelementen; de 
burgemeester stelt dat het een publieke parking betreft en de zaak van de brandtrap zal bekeken worden, beide 
gronden hebben nog geen bestemming

raadslid De Coster- BBQ-spots

raadslid De Coster verwijst naar de voorziene actie in het meerjarenplan, naar ervaringen van deze BBQ-spots in 
andere gemeenten en de hygiëne en vraagt of het uitlenen van materiaal geen betere oplossing is en BBQ-spots 
ook geen concurrentie zijn voor de lokale horeca; de burgemeester meent dat deze suggestie inderdaad in 
overweging genomen moet worden, raadslid Hancke stelt in het buitenland wel goede voorbeelden te hebben 
gezien

raadslid Hancke - kunstwerk Sweetlove

raadslid Hancke verwijst naar het veelvuldig gebruik van de grote konijnen van Sweetlove en vraagt of deze niet 
permanent op de Dorpsplaats in Wulpen kunnen geplaatst worden; schepen Anseeuw stelt dat alle konijnen een 
bestemming hebben en dat er twee polyvalent worden gebruikt en worden herschilderd, met toestemming van de 
kunstenaar; ze verwijst naar het kunstwerk van Jenny Reynaert die onlangs werd geplaatst

raadslid Hillewaere - windmolens

raadslid Hillewaere verwijst naar initiatieven van Ieper en Poperinge en een bevraging in verband met windmolens; 
er moet nu al nagedacht worden over alternatieve energie en vraagt of het gemeentebestuur open staat voor het 
plaatsen van kleine windmolens en vraagt wat het gemeentebestuur zal ondernemen tegen het geplande 
windmolenpark voor de Franse kust en de gevolgen hiervan voor onze regio; schepen Decorte antwoordt dat er 
wordt aangesloten door Koksijde bij de juridische actie van De Panne; wat de kleine windmolens betreft is er een 
bevraging gedaan in het kader van de klimaatbevraging en deze zijn er weinig aan bod gekomen, er is slechts één 
vraag over gesteld maar de meerderheid is geen voorstander van het toelaten van kleine windmolens omwille van 
visuele vervuiling in onze toeristische gemeente; raadslid Hillewaere verwijst naar mogelijke alternatieven die niet 
visueel vervuilend zijn

raadslid De Rechter - fietsstraten rond de scholen

raadslid De Rechter pleit voor fietsveilige schoolomgevingen en stelt dat fietsstraten een gunstig effect hebben op 
de veiligheid, hij vraagt of er nog extra initiatieven in de buurt van scholen zijn voorzien; schepen Decorte verwijst 
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naar de opmaak van een fietsbeleidsplan dat in opmaak is door de WVI en hier de keuzes zullen gemaakt worden 
en dit in het najaar in een commissie zal besproken worden

raadslid Loones - PMD-zakken

raadslid Loones stelt vast dat er door de aard van het afval een PMD-zak anders is samengesteld en of het niet 
nodig is om kleinere zakken te voorzien in functie van bijv. reukhinder; schepen Decorte antwoordt dat er vroeger 
kleinere zakken werden ter beschikking werden gesteld, maar dit geen succes was; er is wel de vraag gesteld aan 
Fost Plus om te onderzoeken of containers mogelijk zijn als alternatief

raadslid Verhaeghe - speelpleintje

raadslid Verhaeghe verwijst naar het binnenplein van het Navigo en vraagt te onderzoeken om een speelpleintje in 
te richten naast de bestaande zandbak en verwijst naar een waterspeeltuintje zoals aan de IWVA; schepen Van 
Hove stelt dat een ontwerp voorzien was en dit verder zal bekeken worden

raadslid Verhaeghe - Vierdaagse van de IJzer

raadslid Verhaeghe vraagt of de aankomst van de Vierdaagse dit jaar kan doorgaan en zal georganiseerd worden 
op het binnenplein van het Navigo, schepen Geersens antwoordt dat dit event coronaproof zal georganiseerd 
worden, ze stelt dat de aankomst afwisselend in het dorp en in het bad zal doorgaan, dit jaar in het bad, maar dit 
evenement straalt ook steeds af op het dorp

raadslid Loones - mobilhomes Burgweg

raadslid Loones verwijst naar de parking voor mobilhomes op de Burgweg, naar de overeenkomst met Defensie en 
vraagt waarom de data tussen 15 juni en 15 oktober zijn opgenomen en geen andere data, bijv. ook in de 
herfstvakantie; schepen Geersens stelt dat het gaat om een proefproject, de plaatsen beperkt zijn en gratis; 
raadslid Loones vraagt om tijdig te evalueren, zodat ook herfstvakantie kan meegenomen worden

raadslid Wolter Hofmans - sport- en jeugdactivititeiten strand Sint-Idesbald

raadslid Wolter Hofmans stelt dat de staat van het klimnet op het Lucionplein te wensen overlaat en vraagt of er 
iets nieuws wordt geplaatst; ze verwijst op de verwaarloosde toestand van de petanquebanen en vraagt om dit zo 
snel mogelijk in orde te stellen en vraagt naar het opnieuw in dienst stellen van de douches aan de KYC voor het 
publiek; schepen Dawyndt stelt dat de opdracht is gegeven voor herstel van de petanquebanen, het klimnet zal 
bekeken worden in functie van de risico's en voor de douches verwijst hij door naar de club zelf

raadslid Wolter Hofmans - opmaak GRUP Veurnelaan

raadslid Wolter Hofmans verwijst naar een eerdere tussenkomst in de gemeenteraad en naar de stand van 
bouwaanvragen voor het gebouw, voormalig eigendom van de stad Antwerpen in de Veurnelaan, om 
rechtszekerheid te scheppen voor de bewoners en de eigenaars stelt ze voor om een GRUP of postzegel GRUP op te 
stellen; de burgemeester stelt dat het niet gepast is om in de gemeenteraad te spreken over individuele dossiers; 
schepen Dawyndt antwoordt dat het niet de bedoeling is om GRUP's à la carte op te maken, gezien de hoge 
kostprijs en het vele werk; hij ziet niet in dat er voor deze bouwgrond een probleem is

raadslid De Coster - EK Cyclocross in Koksijde

raadslid De Coster verwijst naar eerdere besprekingen en mededelingen dat Koksijde interesse had in de 
organisatie voor 2022, maar dit nu op een andere plaats doorgaat; hij verwijst naar de bedragen ingeschreven in 
het meerjarenplan en vraagt wat er nog voorzien wordt; schepen Dawyndt stelt dat een EK niet zo populair is en 
ook niet positief evolueert, het is beter te mikken op een wereldbekermanche en op een BK of WK, hij wil ook een 
evaluatie deze winter maken

PUNTEN BIJ HOOGDRINGENDHEID

36. GOEDKEUREN AANPASSING LESTIJDENPAKKET 2021-2022 GEMEENTELIJKE BASISSCHOOL OOSTDUINKERKE

de voorzitter vraagt dit punt bij hoogdringendheid toe te voegen en verwijst naar de mail van de algemeen 
directeur hierover, de raad is akkoord dit punt te behandelen

schepen Van Hove licht de hoogdringendheid van dit punt toe, met name de meer inschrijvingen in de kleuterklas 
waardoor een aanpassing van het lestijdenpakket nodig is en een ontdubbeling van de kleuterklas noodzakelijk is

raadslid Van Herck stelt dat dit een goede zaak is en zijn fractie hier volledig achter staat

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

Voor een woordelijke weergave van de zitting wordt verwezen naar :

https://koksijde.notubiz.be/vergadering/816136/Gemeenteraad%2028-06-2021 dat integraal deel uitmaakt van 
dit zittingsverslag

volgende gemeenteraad: maandag 30 augustus 2021

De voorzitter sluit de vergadering om 22u36.
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Volgende raadszitting : maandag 30 augustus 2021

____________________

Voor verslag
de algemeen directeur
Joeri Stekelorum


